

NOTES TO CONTRIBUTORS

All manuscripts should be in duplicate and in a form suitable for sending to the printer. Both copies must be typed in double spacing. Articles should be accompanied by a record of the authors name and affiliation, and by an abstract, not exceeding 100 words, giving a clear indication of the nature and range of the results in the paper.

Citations in the text should read thus: (Amin, 1975) or, for specific quotations, (Amin, 1975 pp. 61-62). The convention (Amin, 1975 A), (Amin, 1975 B) should be used if more than one publication by the same authors (S) in a particular year is cited. References should be listed in full, alphabetically at the end of the paper in the following style:

Nabudere, D.W. (1978) *Essays in the Theory of and Practice of Imperialism*. London, Onyx

Yachir, F. (1978) «Recherche Economique et Systeme Mondial Capitalist: Le Tiers Monde et L'Instrumentalisation de Recherche» AFRICA DEVELOPMENT Vol III No. 4

NOTES AUX AUTEURS

Les manuscrits doivent nous parvenir en deux exemplaires et prêts à être imprimés. Les deux exemplaires doivent être écrits à interligne double. Doivent être joints à l'article :

- des détails concernant l'auteur : le nom et l'affiliation
- et un résumé ne dépassant pas une centaine de mots donnant une indication précise de la nature de l'article et une vue d'ensemble des résultats atteints.

Les citations à l'intérieur du texte doivent être libellés comme suit : (Amin 1975) ou, dans le cas des citations particulières (Amin, 1975 pp. 61-62) La convention (Amin, 1975), (Amin 1975 B) doit être employée si plus d'une publication du (es) même (s) auteurs(s) est cité(e).

La Bibliographie doit être donnée en entier et par ordre alphabétique à la fin de l'article sous la forme ci-dessous

Nabudere, D.W. (1978) *Essays in the Theory of and Practice of Imperialism*, London, Onyx.

Yachir, F. (1978) «Recherche Economique et Systeme Mondial Capitaliste : Le Tiers Monde et L'Instrumentalisation de la Recherche» AFRICA DEVELOPMENT Vol III No. 4

ANNUAL SUBSCRIPTION / ABONNEMENT ANNUAL

Institutions 15 US Dollars / 75 FF
Individuals 12 US Dollars / 60 FF
Students / Etudiants 7 US Dollars / 35 FF
Each Issue / le numéro 3.50 US Dollars / 17,50 FF

Subscriptions should be sent to: The Editor

CODESRIA B.P. 3304 DAKAR / SENEGAL



CONTENTS/SOMMAIRE

Ngila Mwase

Regional Economic Integration and the Unequal
Sharing of Benefits

M. S. Bedrani

Le Role du Secteur Public Dans la Transition du
Socialisme : Le Cas Algérien

Ben Turok

State Capitalism: The Role of Parastatals in Zambia

Kasongo Munganga

Tentatives de Stabilisation Economique au Zaïre

Maghan Keita

Entangling Alliance: Black Americans,
Africa and Capitalism

Akin Fadahunsi

A Review of the Political Economy of the
Industrialization Strategy of the Nigerian
State, 1960—80

Hartmut Elsenhans

Les Contradictions de la Théorie de la
Croissance Chez Marx et leurs
Implications sur les Théories des
Crises et de l'Impérialisme

Raj Virahsawmy

Le Développement du Capitalisme
Agraire et l'Emergence de Petits
Planteurs à L'Ile Maurice.

Alula Abate

The Role of the I.D.R.